

Amendment #1 to

Procurement of immunobiological medicines (Rituximab) re-announcement for the National Public Health Programme to the Ministry of Health (MoH) in Ukraine

Reference: ***ITB 115-2018-UNDP-UKR***

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendment to the ***ITB 115-2018-UNDP-UKR*** document regarding:

1. The deadline for submission has been extended until **December 14, 2018 10:00 AM, Kyiv time.**
2. Bid Opening conference will be held **December 14, 2018 at 3:00 PM (Kyiv time).**
3. There is no need to prolongate Bid Security validity term.

ИЗМЕНЕНИЯ к документу №1

Закупка иммунобиологических препаратов (Ритуксимаб) повторное объявление для Национальной программы общественного здравоохранения Министерства здравоохранения (МЗ) в Украине

ССЫЛКА: ***ПУТ 115-2018-UNDP-UKR***

Уважаемый участник,

Обратите внимание, что в документе ***ПУТ 115-2018-UNDP-UKR*** были сделаны следующие изменения:

1. Окончательный срок подачи заявок продлен до **14 декабря 2018 года, 10:00 (по Киеву).**
2. Процесс публичного открытия заявок будет проводиться **14 декабря 2018 года, в 15:00 (по Киеву).**
3. Нет необходимости продлевать срок действия гарантийного обеспечения тендерной заявки.